
Z Á P I S 
 

z 8. zasedání Zastupitelstva MČ Praha – Kunratice 

 
Datum konání:    27. 11. 2023 

Řízení:      Ing. Lenka Alinčová  

Přítomni:     11 členů Zastupitelstva MČ 

      dle prezenční listiny               

                                                                                                             

Omluveni:     0 

        

Neomluveni:     0 

 

Ověřovatelé zápisu vč. usnesení              Petra Hilmarová 

z minulého zasedání zastupitelstva:   Milan Matoušek  

ověřili zápis vč. usnesení bez připomínek  

 

Ověřovatelé zápisu z dnešního  Petra Hilmarová  

zasedání zastupitelstva:   Milan Matoušek 

 

Návrhový výbor    Ing. Ondřej Nováček 

 Ing. Karel Klíma 

 MgA. Adam Vízek 

 

Zapisovatelka: Lucie Nejedlá 

 

Zasedání zastupitelstva zahájila starostka MČ Praha-Kunratice Ing. Alinčová v 18.00 hod (dále 

jen „Předsedající“). Po přivítání přítomných členů zastupitelstva konstatovala, že Zastupitelstvo je 

usnášeníschopné (počet přítomných členů Zastupitelstva 11) a dále konstatovala, že Zápis včetně 

Usnesení ze 7. zasedání zastupitelstva ze dne 23. 10. 2023 byl ověřovateli Petrou Hilmarovou a 

Milanem Matouškem ověřen. Předsedající oznámila, že na základě požadavku zastupitelů 

z posledního jednání Zastupitelstva MČ pořídila kvalitnější nahrávání zvukového záznamu a 

pultík pro vystupování veřejnosti. 

 

Poté předsedající předložila návrh na složení návrhového výboru následovně:  

 Ing. Ondřej Nováček 

 Ing. Karel Klíma 

 MgA. Adam Vízek 

 

Předsedající se přítomných zastupitelů dotázala, zda nemají jiný návrh. Nikdo nepodal žádný 

jiný návrh. O návrhu dala hlasovat. 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

 

Dále předložila návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání následovně: 

 Petra Hilmarová 

 Milan Matoušek 

 

Předsedající se přítomných zastupitelů dotázala, zda nemají nějaký návrh na doplnění programu 

jednání. Vzhledem k tomu, že nikdo nepodal žádný pozměňující či doplňující návrh programu 
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Předsedající předložila návrh programu, který obdrželi všichni zastupitelé podle jednacího řádu 7 

dní před jednáním zastupitelstva, a dala o návrhu programu hlasovat. 

 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

 

Návrh byl přijat. 

 

Zapisovatelkou Předsedající jmenovala paní Lucii Nejedlou. 

 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Program byl schválen. 

Předsedající poté pověřila vedením zastupitelstva Ivana Hýžu, dále jen Předsedající. 

 

Program: 

 

1. Prohlášení náhradníka za člena Zastupitelstva MČ Praha-Kunratice 

2. Složení slibu zastupitele 

3. Volba předsedy Finančního výboru ZMČ Praha-Kunratice 

4. Rozdělení hospodářského výsledku hospodářské činnosti MČ Praha 

Kunratice roku 2022 

5. Změny a úpravy rozpočtu 2023 

6. Změna Územního plánu na pozemcích parc. č. 1122/ 1 a 1122/2 

7. Změna Územního plánu na pozemcích parc. č. 2354/44 a 2354/45 

8. Změna Územního plánu na pozemcích parc. č. 2357/15 a 2357/16 

9. Změna Územního plánu na pozemcích parc. č. 2355/1-3 

10. Dotazy, připomínky, podněty 
 

Před zahájením zasedání ZMČ požádala předsedající Ing. Alinčová o uctění památky zesnulého 

zastupitele Ing. Jaroslava Kokeše MČ minutou ticha. 

 

K bodu 1 

Prohlášení náhradníka za člena Zastupitelstva MČ Praha-Kunratice 
 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

   

 

Ing. Alinčová oznámila, že náhradníkem za zesnulého Ing. Jaroslava Kokeše je Petr Mozola a že 

Zastupitelstvo městské části Praha-Kunratice musí provést formální proceduru prohlášení Petra 

Mozoly členem Zastupitelstva městské části Praha-Kunratice. Zastupitelstvo městské části Praha-

Kunratice konstatovalo, že mandát člena Zastupitelstva městské části Praha-Kunratice Ing. 

Jaroslava Kokeše zanikl jeho úmrtím dne 1.11.2023 dle ustanovení § 55 odst. 2 písm. c) zákona č. 

491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, ve znění pozdějších 

předpisů a prohlásilo podle ustanovení § 95 odst. 2 ve spojení s § 94 odst. 2 písm. e) zákona č. 

131/2000 Sb.,o hlavním městě Praze,  a v souladu s ust. § 56 odst. 1 zákona č. 491/2001 Sb.,o 

volbách do zastupitelstev obcí, ve znění pozdějších předpisů, náhradníka č. 1 za volební stranu 

„Hnutí Praha-Kunratice“ pana Petra Mozolu členem Zastupitelstva městské části Praha-Kunratice. 
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Následně Zastupitelstvo městské části Praha-Kunratice vydalo v souladu s ustanovením § 56 odst. 

2 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí, ve znění pozdějších předpisů, 

osvědčení o tom, že se pan Petr Mozola stal členem Zastupitelstva městské části Praha-Kunratice 

dnem 2.11.2023 

 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 2 

Složení slibu zastupitele  

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

 

Ing. Alinčová přečetla slib zastupitele a vyzvala pana Petra Mozolu, aby složil slib pronesením 

slova „slibuji“ a složení slibu stvrdil svým podpisem na připravenou listinu. Pan Petr Mozola složil 

slib bez výhrad. 

 

K bodu 3 

Volba předsedy Finančního výboru ZMČ Praha-Kunratice 
 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ    

 

Ing. Alinčová přednesla návrh Hnutí Praha-Kunratice na nového předsedu Finančního výboru 

Petra Mozolu. Zároveň navrhla, aby volba předsedy proběhla aklamací. Vzhledem k tomu, že 

nikdo neměl protinávrh, ani žádnou připomínku, dal Předsedající o návrzích hlasovat: 

 Volba aklamací: 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

 

 Volba Petra Mozoly: 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 1 /Mozola/                                                                                                                      

Usnesení byla schválena. 

 
K bodu 4 

Rozdělení hospodářského výsledku hospodářské činnosti MČ Praha Kunratice roku 2022 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ       

   

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 
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Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 5a 

Změny a úpravy rozpočtu 2023 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

   

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 5b 

Změny a úpravy rozpočtu 2023 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

   

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 5c 

Změny a úpravy rozpočtu 2023 
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Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

   

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 5d 

Změny a úpravy rozpočtu 2023 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

   

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 6 

Změna Územního plánu na pozemcích parc. č. 1122/ 1 a 1122/2 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

   

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  
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K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Od Adama Vízka byl podán 

protinávrh na přerušení projednávání bodu na příští zasedání ZMČ s tím, že požaduje předložit 

podepsanou smlouvu mezi žadatelem o změnu a investorem inženýrských sítí včetně komunikace 

v lokalitě Na Knížce. S tímto návrhem se starostka MČ ztotožnila. 

 

Předsedající vyzval návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat, návrh 

na přerušení bodu byl přijat, 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 7 

Změna Územního plánu na pozemcích parc. č. 2354/44 a 2354/45 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

   

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Adam Vízek navrhnul 

přerušit projednávání bodu ze stejného důvodu, jako v bodě předešlém. Ing. Alinčová vysvětlila, 

že zde se jedná o jiný případ, protože MČ má uzavřenou Smlouvu o spolupráci přímo s investorem, 

která je zveřejněna na webových stránkách MČ Praha-Kunratice. Ing. Linková tuto informaci 

potvrdila. Adam Vízek svůj návrh stáhnul. Nikdo nepodal žádný další pozměňující návrh, a tak 

Předsedající vyzval návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

K bodu 8 

Změna Územního plánu na pozemcích parc. č. 2357/15 a 2357/16 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

   

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  
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K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

K bodu 9 

Změna Územního plánu na pozemcích parc. č. 2355/1-3 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

   

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 9 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 10 

Dotazy, připomínky, podněty 

 

 Ing. Linková vznesla dotaz na budovu v ulici Velenická čp. 147. Ing. Alinčová vysvětlila, 

že proběhlo výběrové řízení na nájemce-veterinární ordinaci a nyní se dojednávají 

podrobnosti k Nájemní smlouvě. Nový nájemce musí provést stavební úpravy dle 

požadavku stavebního úřadu a hygieny a následnou kolaudaci. 

 Ing. Klíma podal informaci o možnostech úprav jednacího řádu KV. 

 Ivan Hýža podal informaci o činnosti komise životního prostředí a zodpověděl otázky 

ohledně parkování na modrých zónách v Praze. 

 Všem zastupitelům starostka nabídla možnost účastnit se diskuze o rozpočtu MČ na 

jednání FV, který zasedá ve středu 29. 11. 2023. 

 Na dotaz veřejnosti k hluku v ulici K Verneráku, především na křižovatkách, odpovídali 

Ing. Alinčová, Ing. Nováček a Ivan Hýža. Ing. Alinčová vysvětlila, že na tomto problému 

si doposud „vylámali zuby“ všichni přizvaní odborníci. Také upozornila na stav, kdyby 

došlo k částečnému uzavření provozu na této komunikaci, kdy již obyvatelé bydlící 

v lokalitách nad Vernerákem až po sídliště Flora, toto řešení zásadně odmítají. Vedení 
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radnice přislíbilo doložit měření intenzity dopravy v ul. K Verneráku a posouzení opravy 

v jejích křižovatkách ve smyslu výměny kostek v křižovatkách za tichý asfalt. 

 

 

Zasedání Zastupitelstva městské části Praha-Kunratice ukončil Ivan Hýža v 19,25 hod. 

 

 

Ověřovatelé:  Petra Hilmarová. ................................................. 

 

 

   Milan Matoušek ...................................................... 

 
 

 
 

Ing. Lenka Alinčová 

Starostka MČ Praha-Kunratice 

 

zápis vyhotoven dne:  29.11.2023  


